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Vragen van de leden Jan Vos, Van Dekken en Nijboer (allen PvdA) aan de 
Minister van Economische Zaken over de invloed van de NAM op 
bouwprojecten (ingezonden 3 oktober 2016). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichtgeving over de bemoeienis van de 
Nederlandse Aardolie Maatschappij (NAM) met nieuwbouwprojecten?1 

Vraag 2
Is het waar wat het College van burgemeester en Wethouders van de stad 
Groningen zegt, namelijk dat een situatie dreigt waarin de NAM zich bemoeit 
met ieder nieuwbouwproject, in de hoop de meerkosten te drukken? 

Vraag 3
Is het waar dat de NAM zich niet alleen bemoeit met technische aspecten, 
maar dat het ook vaak veel te lang duurt, en dat bovendien de NAM zich ook 
een mening aanmeet over de vraag of, hoe (hoogte, architectuur, steden-
bouw) en waar de stad mag bouwen? 

Vraag 4
Is het waar dat dit nu al speelt bij het nieuwbouwproject van eengezinswo-
ningen op parkeergarage Boterdiep? 

Vraag 5
Is het waar dat hierdoor de bouw vertraging heeft opgelopen? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat dit onwenselijk is? Kunnen u en de Nationaal 
Coordinator Groningen in overleg treden met de NAM en bij hun aangeven 
dat deze ontwikkeling onwenselijk is?

1 http://www.rtvnoord.nl/nieuws/168291/NAM-moet-zich-niet-bemoeien-met-nieuwbouw-stad-
alleen-betalen
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